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1. Siden sidst 
 

• Det har været et meget roligt år for digela-
get 
 

Til orientering. 
 

 

• Der er af og til henvendelser fra personer 
som overvejer at købe f.eks. sommerhus. De 
vil gerne vide, om de kan regne med, at for-
blive tørre. De får at vide, at der ikke kan gi-
ves garantier, men der er generelt godt styr 
på det. 

• Generalforsamlingen i 2020 blev aflyst pga. 
Corona, og der har ikke været bestyrelses-
møde siden. Der har ikke været henvendel-
ser vedr. digernes tilstand. 

 

2. Drøftelse af vores digers tilstand  
  

• På baggrund af henvendelse fra Pieter fra 
Lemvig Kommune 

 
Til drøftelse. 
 

 

• Digelaget skal igennem en proces, hvor vi ud 
fra bedste tilgængelige viden tager stilling til,  
på hvilket niveau man ønsker at sikre sig 
mod fremtidige hændelser. Lemvig Kommu-
ne kan bidrage med materiale, som kan gøre 
det muligt at træffe en beslutning på et sag-
ligt og oplyst grundlag. Pieter deltager på 
næste bestyrelsesmøde, hvor han vil præ-
sentere sagen. 
 

3. Generalforsamling 2021 
 

• Hvornår kan den afholdes og under hvilke 
former. 

 
Til drøftelse. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

• Vi håber generalforsamlingen kan afholdes 
planmæssigt, altså inden udgangen af april 
2021. De valg til bestyrelsen, der skulle have 
været afholdt i 2020, foreslås rykket til 2021. 
De valg der skulle være i 2021 rykkes til 2022 
osv. 

• På bestyrelsesmøde i januar bestemmes da-
to for generalforsamling og hvilke tekniske 
hjælpemidler, der skal anvendes alt efter 
vurderingen af Corona-situationen. Kim un-
dersøger om kommunen kan arrangere en 
digital løsning til afholdelse (ligesom et 
webinar). 

 



4. Lagets økonomi 
 

• Status på lagets aktuelle økonomi, herunder 
drøftelse af medlemsbidrag for 2021. 

 
Til orientering og drøftelse. 

 

• Økonomien gennemgået (se bilag). Lagets 
økonomi er god, og der er hensat et passen-
de beløb til uforudsete hændelser 

• Budget 2021: Der betales kontingent så bud-
gettet forventet går ca. i 0. Der spares ikke 
op i år. 

• Der betales negative renter. Man kan evt. 
betale lånet til Kommunekredit ud for at re-
ducere kassebeholdningen. Det har dog den 
konsekvens, at det kun er de nuværende 
ejere som kommer til at betale Plet slusen, 
selvom man forventer at have glæde af den i 
mange år. 

• Regning for forbedring af digekrone ved Hy-
gum Nor er kommet. Beløbet er nogenlunde 
som aftalt og betales. 

 

5. Eventuelt 
 

 

• Cykelsti på digerne. Det har været oppe flere 
gange før, men digelaget mangler en formel 
tilbagemelding, som det er muligt at agere 
ud fra. Kim undersøger sagen. 

 

Mødedeltagernes underskrift: 
 
 


